



**Ausschreibung**  
**Junior Weltmeisterschaften im Castingsport Budapest, Ungarn**  
**14. – 17. Juli 2022**  
**Advertisement**

**Junior World Championship in Castingsport Budapest, Hungary**  
**14<sup>st</sup> – 17<sup>th</sup> of July 2022**

<b>Veranstalter/Organizer:</b>	Internationale Castingsport Föderation ICSF
<b>Ausrichter/Coordinator:</b>	National Federation of Hungarian Anglers Service Center National Fishing Association Internationale Castingsport Föderation (ICSF)
<b>Datum/ Date:</b>	Anreise - Donnerstag, 14. Juli 2022 Abreise - Sonntag, 17. Juli 2022 Arrival - Thursday, 14. July 2022 Departure - Sunday, 17. July 2022
<b>Sportanlage/ Sportfield:</b>	Budapest Farkashegy Airport Budapest Farkashegy Airport
<b>Unterkunft/ Accommodation:</b>	<b>Hotel</b> in der Nähe des Veranstaltungsortes, genauer Ort wird anhand der Teilnehmerzahl festgelegt <b>Hotel</b> near to the venue, exact location to be defined based on the participants number
<b>Teilnehmer/Participants:</b>	Mitgliedsverbände in der ICSF und geladene Gäste All members of ICSF and invited Guests
<b>Altersklassen/ Age grouping:</b>	Junior 0-18 / Junior 0-18 Junior 19-23 / Junior 19-23 Juniorinnen 0-18 / Girls 0-18

## Juniorinne 19-23 / Girls 19-23

<b>Wertung Juniorinen/ Score Girls:</b>	Einzelwertung Disziplinen 1 – 5 Juniorinen 0-18 Disziplinen 1 – 5 Juniorinen 19-23 Fünfkampf (D1 – 5) Juniorinen 0-18 Fünfkampf (D1 – 5) Juniorinen 19-23 Mannschaftswertung (D 1 – 5) 0-18 - 2 Juniorinen Mannschaftswertung (D 1 – 5) 19-23 - 2 Juniorinnen	Individual score Single events 1 to 5 Girls 0-18 Single events 1 to 5 Girls 19-23 Pentathlon (events 1 to 5) 0-18 Pentathlon (events 1 to 5) 19-23 Team scores (events 1 to 5) 0-18 (2 girls) Team scores (events 1 to 5) 19-23 (2 girls)
<b>Wertung Junior/ Score Junior:</b>	Einzelwertung Disziplinen 1 – 5 J 0-18 Disziplinen 1 – 7 J 19-23 Fünfkampf (D1 – 5) J 0-18 Fünfkampf (D1 – 5) J 19-23 Siebenkampf (D1 - 7) J 19-23 Mannschaftswertung (D1 – 5) J 0-18 4 Junior Mannschaftswertung (D1 – 5) J19-23 4 Junior	Individual score Single events 1 to 5 J 0-18 Single events 1 to 7 J 19-23 Pentathlon (events 1 to 5) J 0-18 Pentathlon (events 1 to 5) J 19-23 Hepathlon (events 1 to 7) J 19-23 Team scores (events 1 to 5) J 0-18 (4 jun.) Team scores (events 1 to 5) J 19-23 (4 jun.)
<b>Finale:</b>	Bei den Juniorinen wird nur ab 9 Teilnehmer pro Disziplin ein Finale mit 6 Juniorinen durchgeführt.  Bei den Junioren wird nur ab 12 Teilnehmer pro Disziplin ein Finale mit 8 Junioren durchgeführt.  Die Finale in den Disziplinen 1-4, 6 müssen zu gleicher Zeit unter gleichen Bedingungen ausgetragen werden. Bei den Gewicht-Weitwurfdisziplinen, 5, 7, finden die Endkämpfe auf einer vom internationalen Hauptkampfrichter bestimmten Bahn statt. Es beginnt jeweils der letzte Qualifizierte und der Vorkampfbeste startet als Letzter.  Bei den Disziplinen 2 und 6 verteilen sich die Werfer ebenfalls in umgekehrter Reihenfolge ihrer Qualifikationsergebnisse für die Endkämpfe auf die Wurfbahnen, z. B. Männer: Bahn 1 – Werfer Platz 6, Bahn 2 – Werfer Platz 5, etc. Starten mehr Werfer als Wurfbahnen zur Verfügung stehen, müssen Gruppen zu möglichst gleicher Anzahl von Werfern ausgelost werden, wobei die Werfer mit schlechteren Ergebnissen in der ersten Startgruppe sind, z.B.: 6 - 4 und 3 - 1.	
<b>Finals:</b>	Participant per discipline becomes carried out a final with the women with 6 women only as of 9.  Participant per discipline becomes carried out a final with the men with 8 men only as of 12.  All finals in the event 1-4, 6 and are to be cast at the same time and the same conditions. The finals for the plug distance events 5,7 will take place at one court chosen by the International Chief Judge. If there are not 6 courts we will cast the finals in 2 rounds, half in each round.  The casting courts will be taken by the caster in the reverse order of the achieved results in the qualification round, like f. ex. men division: court 1 – caster place 6, court 2 – caster place 5. If there are more casters than courts in any event, the available courts are drawn out to groups with the same number of casters beginning in the reverse order of the achieved results in the qualification round, f. ex.: 6-4 and 3-1.	
<b>Mannschaften</b>	Juniormannschaft besteht aus 4 Junior Girlsmannschaft besteht aus 2 Girls Der Mannschaftskampf ist ein 5-Kampf (Disziplin1-5). Es müssen mindestens 4 Girlsmannschaften oder 4 Juniormannschaften gemeldet werden, sonst erfolgt keine Mannschaftswertung. Die Mannschaftsmeldungen müssen spätestens bis 24 Stunden vor dem offiziellen Wettkampfbeginn schriftlich oder spätestens während der Delegationsleiterbesprechung der Wettkampfleitung schriftlich gemeldet werden.	
<b>Teams:</b>	Teams men consists of respectively 4 Junior. Teams girls consists of respectively 2 Girls. Team competition take place in Pentathlon ( Event 1-5) No team score it must be notified of to at least 4 's teams or 4 Junior's teams, otherwise is carried out.  Names of team members to be finally given at least 24 hours before the start in written form, to the tournament committee.	
<b>Organisationsleitung/Organisation:</b>	Kurt Klamet Dr.Istvan Dérer Tibor Ambrus Csaba Haraszko Csaba Antal Dr. Josef Doležal	Präsident ICSF, Präsident MOHOSZ Office manager MOHOSZ Sports organization administrator Casting Sport Discipline Leader MOHOSZ ICSF Secretary General
<b>Wettkampfleitung/ Tournament Committee:</b>	Gültig, laut ICSF	Existing ICSF rules will apply
<b>Hauptkampfrichter/ Chief judge:</b>	Kuno Anthofer Jung, GER	Helmut Hochwartner, AUT
<b>Auswertung/ Evaluation:</b>	Radek Bařtipán, Zdeněk Paul	
<b>Bahnaufbau/ Responsible for courts:</b>	Team Slovakia and Team Hungary	

**Protestgebühr/ Protestfee:** 100,-- EURO

**Schiedsgericht/ Jury:** Das Schiedsgericht wird vor Wettkampfbeginn bekannt gegeben  
The Jury will announced bevor startbeginning

**Kosten:** Vom 14. - 17.07.2022 = 500,00 Euro pro Person im Zweibettzimmer  
550,00 Euro im Einbettzimmer

**Costs:** From 14. - 17.07.2022 = 500,00 Euro per Person Two-bedroom  
550,00 Euro in One-bedroom

**Hotel** HOLIDAY INN BUDAPEST-BUDAÖRS  
2040-Budaörs, Rubik Ernő utca 2.  
<https://www.hibudhotel.hu>

**Transfer:** Transfer vom Flughafen zum Hotel und vom Hotel zum Sportplatz ist eigenständig zu organisieren.  
**Transfer:** Transfer from airport to hotel and from hotel to the sports field is organizing by your own.

**Festabend/ Banquet:** Samstag, 16. Juli 2022, Hotel  
Saturday 16<sup>th</sup> of July 2022, Hotel

**Dopingkontrollen:** Jeder Werfer ist verpflichtet sich den internationalen Dopingbestimmungen des Internationalen Olympischen Komitees und der World Anti Doping Agentur (WADA) und hier dem World Anti Doping Code 2020 zu unterwerfen.  
**Dopingcontrol:** Each caster is obliged to follow the internationally acknowledged regulations on doping settled by the International Olympic Committee's (IOC) and the World Anti Doping Agency (WADA) and here World Anti Doping Code 2020

**Gewichte:** Es dürfen nur die vor dem Start ausgegebenen und vom Veranstalter markierten Gewichte verwendet werden.  
**Plugs:** Only plugs provided and marked by the organizer are permitted.

**Siegerehrungen:** Einzeldisziplinen jeden Tag am Sportplatz, Mehrkämpfe und Teams beim Bankett  
**Award ceremony:** Single events every day at the Sportfield, combinations and teams on the banquet

**Anmeldeschluss:** 01.07.2022 schriftliche namentliche Meldung der Teilnehmer per email – mark.gobol@mohosz.hu  
**Application/Deadline:** 01.07.2022 written application of the participants per email – mark.gobol@mohosz.hu

**Zahlungen/ Remittance:** Bis 01.07.2022 auf das Bank-Konto:

**Kontoinhaber:** Magyar Országos Horgász Szövetség  
**BANK:** OTP BANK  
**Bankleitzahl:** N.N.  
**Konto-Nummer:** N.N.  
**IBAN:** HU89 1170 7024 2210 2320 0000 0000  
**BIC:** OTPVHUHB  
**CODE:** WCH 2022

**Mit besten Grüßen,  
Best regards**

Kurt Klamet    Dr.István Dérer    Tibor Ambrus    Dr.Josef Dolezal    Csaba Antal  
President ICSF    General Director MOHOSZ    Office manager MOHOSZ    Secretary General ICSF    Castingsport MOHOSZ

## **NATIONAL FEDERATION OF HUNGARIAN ANGLERS**

### **Service Center National Fishing Association**

#### **Secretariat**

H-1124 Budapest, Korompai utca 17. \* post address: H-1511 Budapest, Pf. 7.  
Phone: +36 (1) 248 2590 \* E-mail: [titkarsag@mohosz.hu](mailto:titkarsag@mohosz.hu) \* Info: [www.mohosz.hu](http://www.mohosz.hu)

**Tibor Ambrus**

office manager

on behalf of the board of National Federation of Hungarian Anglers

Csaba Antal  
+36 30 383 3004  
[csabantal@gmail.com](mailto:csabantal@gmail.com)  
Hungary

Anlagenbedingungen entsprechend der epidemiologischen Situation in Ungarn und den staatlichen Vorschriften.  
Plant conditions according to the epidemiological situation in the Hungary and government regulations.